
                                                     ZAPISNIK

Sa 72. sjednice Odbora za  zdravstvo, rad i socijalno
staranje Skupštine Crne Gore, održane 17. decembra 2014.

godine

      Sjednica je počela sa radom u 9  sati.

      Sjednicu je otvorio i istoj predsjedavao poslanik Zoran Jelić,
predsjednik Odbora. 
    
     Sjednici Odbora nijesu prisustvovali poslanici: Neven Gošović,
dr Halil Duković i Radovan Asanović.    

     Za sjednicu je predložen sljedeći:

                                                     DNEVNI RED

1. PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O PENZIJSKOM I
INVALIDSKOM  OSIGURANJU,  koji  su  Skupštini  Crne
Gore podnijeli poslanici: Janko Vučinić, Zoran Miljanić,
dr  Ljiljana  Đurašković,  Milutin  Đukanović,  Goran
Danilović,  Andrija  Popović,  Azra  Jasavić,  Emilo
Labudović, dr Branka Bošnjak, dr Radovan Asanović,
Andrija Mandić, dr Izet Bralić, Džavid Šabović i Srđan
Perić.

2. PREDLOG ZAKONA O DOPUNI ZAKONA O PENZIJSKOM I
INVALIDSKOM  OSIGURANJU,  koji  su  Skupštini  Crne
Gore  podnijeli  poslanici:  Marta  Šćepanović,  Zorica
Kovačević, Veljko Zarubica i Radovan Obradović. 

Prva tačka:
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       Predlog zakona o dopuni Zakona o penzijskom i invalidskom
osiguranju obrazložio je predstvanik predlagača zakona poslanik
Izet  Bralić.  Kazao  je  da  je  došlo  vrijeme  da  se  prestane  sa
donošenjem selektivnih zakona već treba,  kako je kazao,  da se
donese ovakav zakon kojim svi radnici koji imaju 30 godina radnog
staža  (muškarci)  i  25  godina  radnog  staža  (žene)  a  koji  su  u
procesu tranzicije ostali bez posla, steknu pravo na penziju.

       U raspravi su učestvovali poslnici: Emilo Labudović, Janko
Vučinić, Srđan Perić, Andrija Popović, Izet Bralić, Zorica Kovačević.

       Poslanik Emilo Labudović smatra da se treba naći sistemsko
rješenje, koje bi omogućilo da se, kako je kazao ide naprijed. 

      Poslanik Janko Vučinić smatra da svi oni koji su u stečaju ostali
bez  posla  treba  da  riješe  svoj  status  odnosno da  svi  oni  budu
penzionisani.  Kazao  je  da  bi  za  sprovođenje  ovog   zakona
potrebno između deset i dvanaset miliona eura. 

     Poslanik Srđan Perić smatra da bi Vlada trebala da krene u
jednu  aktivnu  politiku,  obezbijedi  novac  i  pokaže  elementarnu
viziju šta u budućnosti. 

      Poslanik Andrija Popović smatra je da se ovdje, kakao je kazao
postavlja pitanje kako napraviti ravnotežu a ne ugroziti penzioni
Fond. 

      Predsjednik  Odbora,  poslanik  Zoran  Jelić  je  kazao  da  sa
ovakvim  zakonskim  rješenjem  stvara  teret  Fondu  penzijskog  i
invalidskog osiguranja.  Pitao  je  koliki  je  broj  radnika  koji  bi  bili
obuhvaćeni ovim Predlogom zakona i koliko je potrebno sredstava
za njegovo sprovođenje.

     Poslanik Izet Bralić smatra da treba voditi računa o pravičnosti i
voditi računa o sirotinji koja kako je kazao nije u mogućnosti da
dodje  do  Podgorice,  odnosno  nema  finansijskih  sredstava  i  sa
ostalim radnicima traži svoja prava. Smatra da se dio sredstava
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koji se troši za državnu pomoć može preusmjeriti za ovu namjenu.
Zaključio je da ovo pitanje treba riješiti na jedan pravičan način.

       Poslanica  Zorica  Kovačević  kazala  je  da  treba  ministru
finansija  postaviti  pitanje  na  koji  način  riješiti  problem  ovih
radnika,  odnosno  kako  za  to  obezbijediti  finansijaska  sredstva.
Kazala  je,  da ne može glasati  za ovaj  zakon jer  smatra,  on ne
može biti relizovan zbog nedostatka finansijskih sredstava. 
 
       Nakon detaljne rasprave o prvoj tački dnevnog reda, Predlog
zakona o dopuni Zakona o penzijskom i invalidskom osiguranju koji
su  podnijeli  poslanici  Janko  Vučinić,  Zoran  Miljanić,  dr  Ljiljana
Đurašković, Milutin Đukanović,  Goran Danilović, Andrija Popović,
Azra Jasavić, Emilo Labudović, doc.dr Branka Bošnjak, dr Radovan
Asanović,  Andrija Mandić,  dr Izet Bralić,  Džavid Šabović i  Srđan
Perić dobio je podršku Odbora za zdravstvo, rad i socijalno stranje
Skupštine Crne Gore pa je Odbor predložio Skupštini da ga usvoji.
Za  izvjestioca  Odbora  o  ovom  Predlogu  zakona  određen  je
poslanik Izet Bralić.

Druga tačka:

      Članovi Odbora su se saglasili  da se rasprava o Predlogu
zakona o dopuni Zakona o penzijskom i insvidskom osiguranju ne
vodi  jer  je  Predlog  zakona  o  dopuni  Zakona  o  penzijskom  i
invalidskom  osiguranju koji  su  Skupštini  Crne  Gore  podnijeli
poslanici:  Marta Šćepanović,  Zorica Kovačević,  Veljko Zarubica i
Radovan Obradović istovjetan je sa Predlogom zakona o dopuni
Zakona o  penzijskom i  invalidskom osiguranju  koji  su  Skupštini
Crne  Gore  podnijeli  poslanici:  Janko  Vučinić,  Zoran  Miljanić,  dr
Ljiljana  Đurašković,  Milutin  Đukanović,  Goran  Danilović,  Andrija
Popović,  Azra  Jasavić,  Emilo  Labudović,  dr  Branka  Bošnjak,  dr
Radovan Asanović, Andrija Mandić, dr Izet Bralić, Džavid Šabović i
Srđan  Perić,  o  kojem su  članovi  Odbora  detaljno  raspravljali  u
okviru  prve  tačke  dnevnog  reda  i  sti  podržali.  Dakle,  članovi
Odbora  su  dali  podršku  i  Predlogu  zakona  o  dopuni  Zakona  o
penzijskom i invalidskom osiguranju, koji su Skupštini Crne Gore
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podnijeli  poslanici:  Marta  Šćepanović,  Zorica  Kovačević,  Veljko
Zarubica i Radovan Asanović.  
 

Sjednica je završila sa radom u 12  sati. 
  

Br.00-63-12/

Samostalna savjetnica II u Odboru                                  
Predsjednik Odbora                                       
         Milena Radonjić                                                                       
                                                                                                  
Zoran Jelić 
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